
                

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα Άδωνι Γεωργιάδη 

2. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

3. Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

  

Θέμα: «Ο ΠΑΚΟΕ ανίχνευσε αυξημένες συγκεντρώσεις εξασθενούς χρωμίου 

σε ύδατα του Λουτρακίου Κορινθίας». 

 

Στις 11/11/2024, επιστημονικό κλιμάκιο του Πανελλήνιου Κέντρου Οικολογικών 

Ερευνών (ΠΑΚΟΕ), ύστερα από αρκετές καταγγελίες πολιτών, πραγματοποίησε 

τυχαίες δειγματοληψίες σε διάφορα σημεία του νομού Κορινθίας και ειδικά στους 

Αγίους Θεοδώρους, στο Λουτράκι και στην πόλη της Κορίνθου. 

Στον πίνακα των αποτελεσμάτων, διαπιστώθηκε πως σε όλα τα δείγματα που 

ελήφθησαν από το Λουτράκι, οι τιμές του καρκινογόνου εξασθενούς χρωμίου 

ξεπερνούν το διεθνές παραδεκτό όριο, με ό, τι αυτό συνεπάγεται για τη δημόσια υγεία 

των πολιτών της περιοχής. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Γνωρίζετε τα αποτελέσματα της περιεκτικότητας του εξασθενούς χρωμίου στα 

ύδατα του Λουτρακίου που δημοσίευσε ο ΠΑΚΟΕ, και αν ναι, ποια είναι η 

τοποθέτηση των αρμόδιων φορέων για το ζήτημα;  

2. Υπάρχει κίνδυνος για τη δημόσια υγεία πολιτών και ζώων; Είναι ασφαλές και 

πόσιμο το νερό της ευρύτερης περιοχής ή πρέπει να αποφεύγεται η κατανάλωση 

μέχρι να διαπιστωθεί επακριβώς η κατάσταση; Σκοπεύετε να προβείτε σε 

ενδελεχείς επαναληπτικούς ελέγχους, προκειμένου να διερευνήσετε το ζήτημα και 
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να διαπιστώσετε εάν υπάρχει αυξημένη συγκέντρωση του καρκινογόνου 

εξασθενούς χρωμίου;  

3. Ποιο είναι το ανώτατο επιτρεπτό όριο για το εξασθενές χρώμιο στην Ελλάδα; 

4. Πόσο συχνά διενεργούνται δειγματοληπτικοί έλεγχοι για την καταλληλότητα του 

πόσιμου νερού και τίνος ευθύνη είναι; Πότε ελέγχθηκε για τελευταία φορά η 

ευρύτερη περιοχή του Λουτρακίου, από ποιον και ποια ήταν τα αποτελέσματα; 

Πρέπει να γίνει προσφυγή – καταγγελία από πολίτη /φορέα για να ενεργοποιηθεί 

η αρμόδια δημόσια υπηρεσία ελέγχου; Έχετε λάβει καταγγελίες κατά το 

πρόσφατο παρελθόν για τα ύδατα του Λουτρακίου; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθηνών 

 

 

 




